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Energietoeslag
Waar blijft de rest? 
Krijgen we nog 500 euro?
Het gaat hier over de energietoeslag 2023. 
VVD Woudenberg werd aangesproken door 
bezorgde inwoners, waarbij gevraagd werd 
hoe het zit met de energietoeslag. Er is al 
800 uitbetaald(voorschot), maar de 
resterende 500 nog niet.
Na enig onderzoek lijkt het erop dat de wet 
die de energietoeslag regelt, nog in 
behandeling is in de kamer. Dit met alle 
risico’s van dien, wordt de toeslag definitief,
wordt het een aangepast bedrag of wordt 
het controversieel verklaard waardoor 
besluitvorming uitgesteld wordt.
Vraag:
1. Is bovenstaande een correcte versie 
van de situatie?
2. Is het u bekend wanneer deze 500,- 
euro wordt uitgekeerd?

J. Stalman, VVD 1. Gemeenten hebben de mogelijkheid 
gekregen om 500 euro uit te keren als 
voorschot van de energietoeslag van 
2023. Gemeente Woudenberg heeft 
besloten het voorschot van 500 euro in 
maart 2023 uit te keren zodat inwoners
met een laag inkomen niet langer 
hoeven te wachten. De resterende 800 
(geen 500 euro) euro kan wettelijk pas 
worden uitbetaald wanneer het 
wetsvoorstel (ingediend in juli 2023) is 
aangenomen. In september 2023 staat 
er een procedurevergadering gepland 
waar wordt besproken of het 
wetsvoorstel controversieel verklaard 
wordt. Aangezien dit een beslissing is 
van de landelijke politiek kan gemeente
Woudenberg geen uitspraak doen over 
het controversieel verklaren van het 
wetsvoorstel. In het wetsvoorstel staat 
geen aangepast bedrag. De VNG 

M. van de Graaf / P. van Zoeren
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3. Indien besluitvorming op enigerlei 
wijze op zich laat wachten hoe gaat u dit 
communiceren naar de inwoners. ( dit daar 
er blijkbaar de indruk bestaat dat de 500,- 
euro gewoon uitbetaal zal worden)

verwacht dat gemeenten niet eerder 
dan oktober de energietoeslag kunnen 
uitkeren.

2. Het gaat hier om de resterende 800 
euro i.p.v. 500 euro. Aangezien het 
wetsvoorstel nog voorligt bij de 
landelijke politiek is het bij ons niet 
bekend wanneer de €800 wordt 
uitgekeerd. Voordat het wetsvoorstel is 
aangenomen kunnen we dit wettelijk 
niet uitkeren. De VNG verwacht dat 
gemeenten niet eerder dan oktober de 
energietoeslag kunnen uitkeren. De 
VNG verwacht dat gemeenten niet 
eerder dan oktober de energietoeslag 
kunnen uitkeren.

3. Op dit moment is het niet helder of 
en wanneer de energietoeslag 
uitgekeerd kan worden en is het lastig 
om de inwoner correct te informeren 
over de periode van uitbetaling en of er
überhaupt wel uitbetaald kan worden. 
Hiervoor zijn wij als gemeente ook 
afhankelijk van de besluitvorming in de 
landelijke politiek. Indien we hier wel 
over communiceren en de wetswijziging
controversieel wordt verklaard 
scheppen we verwachtingen die we 
wettelijk niet waar kunnen maken. 
Zodra er meer bekend is informeren wij
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uiteraard onze inwoners. 

Oekraïnegelden 
Wat is de status van de terugbetaling 
Oekraïnegelden aan het Rijk? 

J. de Vogel, CU De brief richting het Rijk om deze 
terugbetaling te formaliseren, is nu in 
concept gereed. Wij zullen u via de 
griffie een afschrift van deze definitieve
brief toezenden en u na ontvangst van 
een reactie nader informeren.

H.J. Molenaar / Z. van den Boogaard

Promotie Woudenberg
Tijdens het reces heeft de GBW tijdens een 
bezoekje aan het Cultuurhuis kennis mogen
nemen van de Recreatiekrant Regio 
Utrecht, zomer editie 2023, een initiatief 
van (o.a.) het Regionaal Bureau Toerisme 
(RBT). 
Aan deze editie heeft ook de RBT Heuvelrug
en Vallei input geleverd. Met een oplage 
van 30.000 exemplaren een mooie 
gelegenheid om je gemeente te promoten. 
Zo worden er verschillende evenementen 
en toeristische trekpleisters van diverse 
gemeenten vermeld. Veel toeristen maken 
altijd gebruik van dergelijke kranten.
Wat ons hierbij opvalt is dat Woudenberg 
hierin nergens wordt genoemd. Volgens 
GBW hebben we als gemeente Woudenberg
toch veel moois te bieden, denk o.a. aan 
het Henschotermeer, de Pyramide van 
Austerlitz, Haantjesdag , Proef Woudenberg,
de zomermarkten, etc.  
We doen hiermee ook onze middenstanders

B. de Jong, 
GBW

1 Deze krant is een uitgave van de 
BDU, die dus ook verantwoordelijk is 
voor de inhoud. Via RBT kunnen 
ondernemers kenbaar maken om in de 
krant te komen. Het is niet duidelijk 
waarom er in de editie van 2023 niets 
over Woudenberg staat. 
2. Natuurlijk is het jammer dat de 
regiobewoner (ontvanger van deze 
krant) en de bezoekers via dit medium 
niet gewezen worden op wat 
Woudenberg te bieden heeft. Er zijn 
gelukkig nog andere 
informatiebronnen, die dat wel 
zichtbaar maken. 
3. De promotie via de RBT vindt naast 
de website natuurlijk plaats via ook de 
folders over het gebied en per 
gemeente, tevens kunnen partners van 
RBT aandacht krijgen in de 
verschillende campagnes. Onlangs 
hebben wij samen met RBT 
geconstateerd dat binnen het RBT-
gebied slechts enkele 
ondernemers/partners daarvan gebruik 
maken, zodat er soms een vertekend 

D. Boeve - de Kruif / K. Kuperus
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tekort. Een gemiste kans wat GBW betreft. 
Zeker aangezien we als gemeente ook een 
financiële bijdrage leveren aan de RBT 
Heuvelrug en Vallei, om ons dorp te 
promoten. 

Een aantal vragen dan ook aan het college:

1. Kan het college aangeven waarom geen
aandacht is besteed aan de toeristische 
mogelijkheden binnen de gemeente 
Woudenberg in deze krant? 

2. Ziet het college het ook als een gemiste 
kans dat Woudenberg nergens wordt 
vermeld in de Recreatiekrant Regio 
Utrecht?

3. Wat gaat het college eraan doen om 
ervoor te zorgen dat ons dorp 
prominenter wordt gepromoot via de 
RBT-kranten? Wij zijn bekend met de 
website van de RBT waar de informatie 
wel is opgenomen. 

beeld ontstaat van het totale aanbod. 
RBT gaat bezien welke mogelijkheden 
er zijn. Wij trachten samen met RBT 
steeds meer eenheid te krijgen in alle 
informatie over recreatie, maar hebben 
natuurlijk geen zeggenschap op een 
BDU uitgave.


